



ZHENJIANG BELL MRO - TEXTRON

招聘质量控制员 Quality Controller

工作地：中国江苏 镇江

Location: Zhenjiang, Jiangsu, China

岗位职责 Responsibility:

1、对维修活动进行质量监督和安全监督，对维修工作进行质量检验、对维修器材进行入库检验，对维修差错及不安全事件开展质量调查；

Conduct quality supervision and safety supervision on maintenance activities, conduct quality inspection on maintenance work, conduct incoming inspection on spare parts, and conduct quality investigation on maintenance errors and unsafe incidents.

2、开展内部审核，配合局方审查和客户审核，并对审核发现的整改情况进行跟踪验证；

Conduct internal audit, cooperate with CAAC audit and customer audit, and follow up and verify the rectification findings in audit

3、对外委维修单位和供应商资质进行审核、评估与控制；

Review, evaluate and control the qualifications of subcontract maintenance organizations and suppliers;

4、对各类维修人员进行岗位资格控制和资格评估，并建立和更新维修人员技术档案；

Conduct post qualification control and qualification assessment for all kinds of maintenance personnel, and establish and update technical files of maintenance personnel

5、SMS 系统日常信息的收集、分配以及监督各部门的整改落实情况；

Collect and distribute SMS system information and supervise the implementation of corrective actions of all departments

6、对各部门所发现的重大危险源和隐患进行追踪，确保各项整改措施落实到位；

Track major hazards and hidden dangers found by all departments to ensure that all corrective measures are put in place

7、协助编写、修订《维修人员培训大纲》并对其有效性进行控制等；

Assist in compiling and revising maintenance Personnel training manual and control its effectiveness.



ZHENJIANG BELL MRO - TEXTRON

8、制定维修人员年度、月度培训计划，并组织实施各项培训；

Develop annual and monthly training plan for maintenance personnel and organize various trainings.

10、对培训教材、培训教员的聘任及培训记录进行有效性控制；

Control the effectiveness of training materials, training instructor's appointment and training records.

招聘要求 Requirements:

1、本科及以上学历，航空类专业，

Bachelor or above, major in aviation

2、拥有 2 年以上质量、安全、培训管理工作经验；

At least 2 years working experience in quality, safety and training management.

3、持有质量审核员培训证书者优先；

Holder of quality auditor training certificate is preferred.

4、持有 SMS 安全管理体系相关培训证书者优先；

Holder of SMS security management system training certificate is preferred.